
Гидеон Грајф: Догађај у Сребреници није био геноцид и не може се назвати геноцидом. Доказали смо то
недеља, 13 јун 2021 07:59

Гидеон Грајф предсједник Независне међународне комисије за истраживање страдања
свих народа у сребреничкој регији у периоду 1992-1995. био је ексклузивни гост наше
телевизије.

  

  

У интервјуу говори о околностима рада комисије, али и о карактеру злочина у
сребреничкој регији. У више наврата, између осталог, поновио је да злочин у
Сребреници не може да се зове геноцидом.
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- Рекао бих да смо дошли до два главна закључка. Један је дефиниција геноцида. Ја сам
Јевреј, знам шта значи геноцид. Припадам народу који је био жртва тоталног геноцида у
историји људске врсте. Нико ми не треба говорити шта је то геноцид. Овај догађај није
био геноцид. Не уопште, доказали смо то, не кажем то зато што ми тако мислимо, него
зато што смо доказали да није био геноцид и да се не може звати геноцидом - рекао је
Грајф.

  

(РТРС)
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